

每月憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣 期內逢星期國。穴及圓作單筆零售簽賬滿指定 金額,即享高達。12現金回贈!

Register your BCM Credit Card on a monthly basis and make single retail transaction of designated spending amount on every Fridays, Saturdays and Sundays during the promotion period can entitle to a maximum of \$912 Cash Rebate !

簽賬時段 Spending Period:逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

* 簽賬金額 Spending Amount		\$2,800	\$4,800	\$9,800	\$13,800
* 回贈金額 Cash Rebate	創富理財客戶 VIP Customers	\$48	\$78	\$168	\$228
	其他客戶 Others	\$38	\$68	\$158	\$218

* 本推廣之有關發賬及獎賞將以每卡每月獨立計算,客戶須於推廣期內每月為所持有之合資格信用卡於本行網頁進行登記方可參加

本有調査で利調整的な発展的な必要でが非強止に非、金が消防に目標的特別を利用的なことで、特異的な自己の目的な目的な認識ではないないなど、 本質量不可能的Coareno、World Neterced ut 保護者の反動建築教育会、生活要認識。信用・生活体内容の加速などの主要に有可能容易な見合規模な多点と特徴機体を最多同次営業。 Cardholdes are required to make registration via BOX website every month, the single relativity and utility and utility and utility and the single relativity and the s not applicable to Doraemon, World Mastercard, order of the transaction made during the Promotion Per

推廣期 Promotion Period: 01/10/2021 - 31/12/2021	登記方法 Registration Method :	Ē	網上登記 Register online at www.bcm.com.mo	
---	----------------------------	---	---	--

爆款及緩則:1.「五六日狂雲(第四季)」("本推廣")之推廣期由2021年10月1日至12月31日,包括首屆兩日("推廣期")。2.本推廣只適用於澳門施業銀行股份有限公司("本行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。但不包括De

1. The Pernotion Period of Weekly Reward Season 4/* (Promotion*) is from 1 October to 31 December 2021, with both date indusive ("Pernotion Period") 2. The Pernotion is seplicible to Ceel Cards and Co-banded Credit Card and Card and Card and Co-banded Credit Card and Card an



由即日起至2022年2月28日,憑澳門商業銀行信用卡於 HFAPS簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 28 February 2022, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at HEAPS :



ng Hours:11:00 – 22:00 查詢 Enquiry:6203 3211 奥門荷蘭園正街21號地下 Av. Cons Ferreira de Almeida no.21 R/C, Mac

條款及編則:1. 優惠推廣期由即日起至2022年2月28日止。 2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門簡聚銀行信用卡發賬方可享用以上要惠。4.以 上要惠不可於歲現金或與其他推廣同時使用。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素屬不負責。 6. 本行及

上使最多的复数建筑具成细胞酶间种使用"5、本行营养酶高效量"。加速之酶经及高度素融合共同。 4、行众 HEAPS销售用优先需要之意能完建的一个、不能数定是加去比较温度的人上的目前。 8、不行及HEAPS销售用的产品等。 8、在行及HEAPS销售用的学校任 相图的发展放定编程,而因用最可能通知"9、中、致文本花之发量,并在任务过。 4. EUror Share Formation Control and applicable to all Credit Cards and Cohoranded Credit Cards Induding Supplementary Card Issued by Bano Conversion de Macau, S.A. (FDCM bank). 3. Cardholden must settle payment with BCM Credit Card to mixy the above offers. as A. The offers are not exchangeable to cash and anomote bused in computerion with other particulations. 5. BCM bank accepts no labelity for the services and podicits provided. 6. In case of any disputes. BCM bank and HEAPS reserve the rather for the final dravision. 7. Be memicinary for the tratement of must Bind Thanhard MIERS. Society in a lot learning on the services are protocol or society of the service of the service

信用卡免息分期 up to 3% Cash Rebate 由即日起至2021年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於本行超過 200間之特約商戶以免息分期簽賬,尊享高達3%現金回贈! From now until 31 December 2021, BCM Credit Cardholders who make any Interest-Free Installment Purchase at our designated merchants will be entitled to designated cash rebate up to 3%. 免息分期簽賬總額 現金回贈 (%) 澳門幣/港幣20,000圃以下 Below MOP/HKD20,000 2% 澳門幣/港幣20,000團或以上 MOP/HKD20,000 or above 3% 查詢免息分期特約商戶資料可瀏覽: For designated merchants details, please visit: https://www.bcm.com.mo/tc/creditcard



www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888

大新銀行集團成員 Member of Dah Sing Banking Group



- 本推赢不通用於Daraemon信用中 Wold Matercad 、銀嬰雙拳鑽石中 级嬰嬰等白金十(里數 回風) 、澳門培正同學會信用卡及澳門房地產聯合高會銀嬰雙幣信用卡 -This promotion is not applicable to Doraemon, World Mastercard, UnionPay Diamond Card, UnionPay Patimur, card (Miles Reward), Pill Ching Alumni Association Credit Cards and Mecau Really UnionPay Dual Currency Credit Cards.
- 每筆簽賬金額必須為澳門幣/港幣300圓或以上方可作有效累積金額計算 Each spending transaction must be MOP/HKD300 or above in order to be eligible for the spending ocumulation
- 每位登記客戶最高可享澳門帶300圓之現金回贈。 Each registered customer is limited to entitle to a maximum of MOP/HKD300 Cash Rebate.

優惠受有關條款及細則約束。本服器/產品並不是以歐盟的人士為目標。 Terms & conditions apply. This service/product is not targeted at customers in th EU

4

1



保政及規則11.重要推赢需由即日起至2021年12月31日止。2.以上優惠只應用於澳門國常銀行股份有限公司(本行) 登出之信用卡及醫營卡(包括主卡及所屬卡)。3.客戶必須以澳門商常銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4.以上應惠不可兑 集現查或與其他進贏同時使用。5.所有價格及附加費用以澳門幣計算且均需加收10%服務費。6.重要消需提前預訂「不適用於指定日子。如需互改服商時間,需於原定預約時間«4-34指进用,7.量和2只通用於查食。6.本行對有關起次推測差 之超接及商品質素構不負責。9.本行及新讓錄成對片有限公司保留使用此要惠之最終決議編。10.本服務/產品不見以歐盟的人士為目標。11.本行及新黨錄成氧計有限公司保留簡時條改任何細則及條款之屬料,而毋原事前勝局。12.中、莫文本 若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

et IL2.42 (1) 112/12/34 (1) 11





銀聯卡尊享優惠 **Exclusive Offer for** UnionPay Cardholders

The Spa水療中心

The Spa • 優惠1

指定產品及水療8折 20% off on selected spa retail items and spa treatments



營業時間 Opening Hours: 11:00am-11:00pm

- 電 話 Tel: (853) 8805 8588
- 地 址 Add: 澳門孫逸仙大馬路945號
 - N.+945 Avenida Dr Sun Yat Sen, NAPE, Macau

由即日起至2021年12月31日,全新信用卡客戶成功申請 銀聯雙幣鑽石卡,於發卡後首三個月內簽賬滿\$6,800即可 享 5,000 里數!

applied UnionPay Diamond Card can enjoy 5,000 Asia Miles upon accumulated spending of \$6,800 during the first 3 months from card issuance !



御苑餐廳及御苑酒廊 Vida Rica Restaurant and Vida Rica Bar

全單8折

以澳門幣1.488圓 享用二人威靈頓牛柳特色套餐 (包括Chardonnay白酒或Shiraz紅酒一枝) Beef Wellington special menu for two

persons, including a bottle of Chardonny

or Shiraz at MOP1,488

20% off Total Bill

銀聯-L在平您

由即日起至2021年12月31日,憑澳門商業銀行銀聯 信用卡於澳門文華東方酒店簽賬消費,尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2021, enjoy fabulous privileges of Mandarin Oriental Hotel with BCM UnionPay Credit Cards :

優惠1

優惠2





營業時間 Opening Hours: 7:00am-10:30am, 12:00pm-3:00pm, 6:00pm-10:00pm

- 電 話 Tel: (853) 8805 8918
- 址 Add: 澳門孫逸仙大馬路945號
- N.º945 Avenida Dr Sun Yat Sen, NAPE, Macau

一部かれ後日間 これは Approver One 經網上信用卡申請服務成功申請並於發卡後 首月內進行至少一次簽賬,尊享額外\$100 信用卡現金回贈

Apply through e-Application Service and make o Credit Card spending within first month upon ca issuance to enjoy extra 100 Cash Reward !





登出之信用卡及豐厚卡(包括主卡及用圖卡)。3.客戶公司以原門商業就行信用卡等應方可等用以上豐惠。4.豐81 不周用於後載個具含價值/總要:石/加圖。5.以三慶惠不可是接做金球以其他簡重時地作用。6.本行官有關於 指憲主致之經居實服客不會。7.本行之來總書保留戶出港豐之或將於這種。6.本百濟(高品不已)取當於人 士為目標。9.本行及天使讀錄保留圖時僅改任何證則及條款之繼科,所每頂單前通知。10.中、英文本若在交義 上有任何分歧,瓶以中文為準。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 28 February 2021. 2. The above offers are 4. Other 1 is not applicable to MoissamP(18K Cold Diamond/Jack/Watch, 5. The offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 6. BCM bank accepts no liability for the services provided. 7. In case of any disputes, BCM bank and Angel Jewely reserve the right for the final decision. B. The service/product is not targeted at customers in the EU, 9. BCM bank and Angel Jewely reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



由即日起至2021年12月31日, 憑澳門商業銀行信用卡於 榮豐魚翅有限公司簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at Wing Fung Shark Fin Limited



Address : Rua Do Bispo Enes, No.3, RC/C, Macau

詢 : 2877 7999 Enquiry

條款及經則:1.優惠推慮期由即日起至2021年12月31日止。2.以上優惠只讀用於漂門意業銀行股份有限公司("本行") 登出之信用卡及聯繫非(但抗主卡及附屬卡)、3.零戶必須以應門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上僅更。4.以上 僅應不可見倫現金或具其他推廣同時使用。5.本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素模不負責。6.本行及幹 豐魚還有限公司保留使用此要集之局終決議種。7.本原務/產品不是以歐盟的人士為目標。8.本行及発賣魚還有限 公司保留關時修改任何給助及條款之權利,而毋須事前證短。9.中、英文本若在交義上有任何分歧、概以中文為率。 Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2021. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Mazau, S.A. (19CM bank). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The on Molau, SA, TiskA Janz, S., Guardades must selle payment with EUA Clear Laot to enjoy the above other. 4. The offers are not chickingable to cash and cannot be used in coinjunction with whether promotions. 5. BCM bark accepts no liability for the services and products provided. 6. In case of any disputes, BCM bark accept the SLB Mark accepts have a service of the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EUA. 8. BCM bank and Wing Fung Shark. Fin Limited reasers the right to amend any of these terms and conditions without prim notice. 9. If there is any inclusion between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.